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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 16 
november 2020 van 20:00 – 22:20 uur digitaal in Teams

Voorzitter : Fons Hopman 
Commissiegriffier : Dimph van der Schuur

Aanwezige commissieleden: Michel Engelsman (Heiloo-2000), Brenda Bruin (VVD), Roman 
van der Lee (D66), Ellen Jorna (CDA), Annemarieke Nierop 
(PvdA), Peter Rood (GBH), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal)

Gasten : ph Beens, ph Opdam, de heer Balkema (vz taskforce)
Afwezig                     : -- 

1. Agendavaststelling 
De agenda wordt conform vastgesteld. 
2. Inspreekrecht
Er is een inspreker bij agendapunt 4.
3. Mededelingen 
a. voorzitter
Geen mededelingen. 
b. portefeuillehouders
Geen. 
c. commissieleden
Geen.
d. Terugkoppeling klankbordgroep BUCH Sociaal Domein
De eerstvolgende bijeenkomst is op woensdag 18 november 2020. 
e. Toezeggingenlijst 
Geen opmerkingen. 
4. Terugkoppeling stand van zaken Team Herstelfonds
Portefeuillehouder Opdam is bij dit punt uitgenodigd. De voorzitter van de Taskforce, de heer 
Balkema is bij dit punt uitgenodigd.
De voorzitter van de Taskforce zet de stand van zaken uiteen. De voortgangsrapportage 3e fase 
maatregelen Corona komt deze week via het weekbericht naar de raad. 
In de commissie MZ van december komt er weer een terugkoppeling. 
De voorzitter constateert dat het onderwerp voldoende besproken is en dankt de heer Balkema.

TER ADVISERING

5. Tweede sporthal Heiloo
Portefeuillehouder Opdam is bij dit punt uitgenodigd.

Voorstel
1. Kennis te nemen van het resultaat van de externe toetsingen van het rapport van de werkgroep 
inzake de 2e sporthal in Heiloo; 
2. Een krediet beschikbaar te stellen van € 2.161.000,- voor de bouw van een 2e sporthal; 
3. De extra jaarlijkse structurele lasten van € 190.000,- ten laste te brengen van het 
begrotingssaldo en bijgevoegde begrotingswijziging vast te stellen. 
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Bespreking commissie
De fracties bedanken en complimenteren GBSA met het vele werk dat ze in dit project hebben 
gestoken en zijn blij met het resultaat dat nu voorligt.

Heiloo-2000 zegt dat als de huidige sporthal moet worden aangepast aan de nieuwe 
duurzaamheidseisen, dit nog eens 1,1 miljoen extra gaat kosten bovenop de kosten van de nieuwe 
sporthal. Deze nieuwe sporthal voldoet aan de duurzaamheidseisen maar niet aan de 
duurzaamheidsambitie van de gemeente. De tweede sporthal moet er komen of een uitbreiding 
van de huidige. Maar er zijn ook andere mogelijkheden mbt duurzaamheid. Neemt het mee terug 
naar de fractie.
GBH is positief. Is voor duurzaamheid en circulaire economie, dus kiest voor scenario 3. Mist een 
overzicht met de 3 scenario’s naast elkaar. Vindt goede en toegankelijke voorzieningen voor sport 
en onderwijs en cultuur belangrijk. Wil meer mogelijkheden om overdag te kunnen sporten, uitgaan 
van avond- en weekendsport is te beperkt. Ziet het liefst scenario 3. Vraagt de ph om een 
overzicht te verstrekken waarbij in 1 oogopslag te zien is waar de verschillen en overeenkomsten 
en de kosten zitten. Neemt het mee terug naar de fractie. 
Heiloo Lokaal steunt het voorliggend voorstel. Is benieuwd naar de uitwerking van o.a. de kosten 
in een overzicht. Neigt naar optie 1.
CDA vindt bewegen heel belangrijk. Ook voor het onderwijs. Kan de sporthal geschikt gemaakt 
worden voor bewegingsonderwijs door een bestaand gymlokaal in Heiloo af te stoten? Is voor 
optie 1. 
VVD gaat voor optie 1. Dit is ook goed te verantwoorden naar de bevolking. 
PvdA vindt de sporthal hard nodig. Is voor optie 1. Wil de hal wel in 40 jaar laten afschrijven. 
Wordt er gekozen voor optie 2 of 3 dan wil PvdA weten wat we daar dan voor moeten laten.
D66 vindt dat er nog wat onzekerheden in het plan zitten. Is dit echt wat we willen, gezien de 
risico’s. Bang voor meerkosten. Is van mening dat men later spijt krijgt als men kiest voor optie 1. 
Duurzaamheid staat op nummer 1. Mist net als GBH een goed overzicht van de opties. Neemt het 
mee terug naar de fractie.

Toezeggingen ph Opdam
Ph zegt toe met een overzicht te komen waarin de verschillen/overeenkomsten tussen de 
verschillende opties en de bestaande sporthal in een oogopslag te zien zijn.
Ph houdt in de gaten of er een gymlokaal afgestoten kan worden en het bewegingsonderwijs te 
laten plaatsvinden inde nieuwe hal.

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 
december als bespreekstuk. Bespreekpunt is de verschillende opties.
 
TER BESPREKING 

6. Bespreeknotitie PvdA Onderzoek nakomen contractafspraken uitvoering JeugdzorgPlus 
in 2021 en 2022
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.
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Bespreking commissie
PvdA licht toe dat de strekking van de bespreeknotitie is hoe we er voor zorgen dat we de 
komende jaren vinger aan de pols houden. Geeft aan dat als ze het addendum eerder had 
ontvangen, ze deze notitie niet had hoeven schrijven. 
Heiloo-2000 is het allemaal wat duidelijker geworden na het lezen van de antwoorden op de 
vragen. Is akkoord.
CDA vraagt zich af hoe we kunnen zorgen dat alle negativiteit plaatsmaakt voor vertrouwen. De 
contractafspraken moeten nagekomen worden, men dient met het addendum in de hand de 
controles uit te voeren. Nu energie stoppen in de nieuwe aanbesteding.
D66 doet een oproep voor het onderzoek over het nakomen van de contractafspraken om 
toekomstige problemen te voorkomen. Wil meer controle dan gebruikelijk.
VVD vindt dat de controle moet worden neergelegd daar waar het hoort. Vindt de controle over het 
komende aanbestedingsproces belangrijk. Wil graag weten wanneer deze aanbesteding start en 
wil dat de raad daar in meegenomen wordt. 
GBH vraagt zich af waarom de raad niet is betrokken bij de verlenging van het contract met 
Horizon. In de gemeente Castricum willen ze een onafhankelijke klachtencommissie instellen, voelt 
daar ook voor.
Heiloo Lokaal vond het allemaal wat verontrustend. Is blij met de nuttige informatie die verspreid 
is. Uit de stukken blijkt dat er voor de komende tijd een duidelijke monitoring komt. Wil op tijd 
meegenomen worden in de voorbereidingen naar de aanbesteding.

Toezeggingen ph Beens
De raad wordt in december weer geïnformeerd over de stand van zaken. De komende twee jaar 
wordt er een paar keer per jaar gecontroleerd door het contractmanagement. De commissie krijgt 
twee keer per jaar een evaluatie van Horizon. Mocht er meer te melden zijn, dan hoort de 
commissie dat. 
Komend jaar gaan de voorbereidingen van de aanbesteding van start. Hier komen 
raadsinformatieavonden over.

Standpunt commissie
Het onderwerp is voldoende besproken.

7.Bespreeknotitie GBH Onderzoek aanbesteding JeugdzorgPlus in 2018
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.

Bespreking commissie
Heiloo Lokaal heeft uitgezocht dat er geen formele relatie bestaat tussen Incluzio en Horizon. Met 
welke opdracht wil men dan de RKC op pad sturen. Als je de RKC een onderzoek laat doen, dan 
moeten alle 18 gemeenten meedoen. Biedt GBH aan om kritisch te kijken naar de documenten om 
te kijken hoe we dit kunnen wegen. Daar is GBH graag toe bereid. 
VVD weet niet of een RKC onderzoek nou zo nodig is. Ondersteunt de manier van werken van 
Horizon. 
D66 ziet geen aanleiding om een kostbaar onderzoek in te stellen. 
PvdA is een groot voorstander van het laten doen van een onderzoek door de RKC naar de 
jeugdzorgplus en dan gezamenlijk met de andere gemeenten.
Heiloo-2000 heeft een positieve grondhouding tov dit dossier. We snappen het verzoek van GBH 
maar zien het onderzoek niet zitten. Vraagt zich af wat de kinderen in de jeugdzorg aan dit 
onderzoek hebben.
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CDA ziet een onderzoek niet zitten, gaat heel veel tijd en geld in zitten. Liever richten op nieuwe 
aanbesteding. 
GBH wil met de uitkomsten van een RKC onderzoek lessen trekken voor de toekomst. Wil laten 
onderzoeken of er met voorkennis is gehandeld. Is belangrijk voor het aanzien van de politiek en 
het aanzien van het bestuur. 

Standpunt commissie
Het onderwerp is voldoende besproken.

8. Bespreeknotitie PvdA Contracteringsmodel zorgaanbieders
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.

Bespreking commissie
D66 vindt dit een bevoegdheid van het college en voelt er niets voor.
VVD zegt dat we moeten waken om op de stoel van het college te gaan zitten. Is wel benieuwd 
naar hoe contracten en inkoopbeleid in elkaar steken, dit zou misschien een onderwerp zijn voor 
een raadsinformatieavond (Ria).
D66 is het hier mee eens.
PvdA vindt een Ria een goed idee. Wil ruim op tijd geïnformeerd en geconsulteerd worden en wil 
een gedachtewisseling over hoe er ingekocht wordt. 
GBH wil antwoord op de vraag hoe kan de raad invulling geven aan zijn kaderstellende 
bevoegdheid. Vindt dat de raad geconsulteerd moet worden bij inkoop/aanbesteding en dan bij 
jeugdzorg in het bijzonder. 
Heiloo-2000 wil niet op de stoel van het college zitten. Over dit onderwerp is een uitgebreide uitleg 
geweest in de klankbordgroep sociaal domein.  
CDA vindt een Ria zinvol, heeft vertrouwen in het advies van het college. 
Heiloo Lokaal zegt dat het belangrijk is om inzichten mee te kunnen geven over welke 
contractvorm.

Toezeggingen ph Beens
Ph zegt toe dat de raad betrokken wordt bij de visievorming en inkooptraject. 

Standpunt commissie
De voorzitter constateert dat de meerderheid een Ria wenst waarin de mogelijkheid wordt geboden 
om inzichten uit te wisselen over het contractmodel. 
Het onderwerp is voldoende besproken. 

9. Bespreeknotitie PvdA Financiële monitoring Sociaal Domein
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.

Bespreking commissie
VVD kan zich volledig vinden in de bespreeknotitie. 
D66 vindt het een goed plan.
Heiloo Lokaal vindt het voorbeeld van Alkmaar zeer sprekend. Is akkoord.
GBH vindt het een goed idee.
CDA vindt het een goed voorbeeld, is enthousiast.
Heiloo-2000 vindt het een goed idee, het voorbeeld ziet er goed uit.
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Toezeggingen ph Beens
Ph gaat dit met de andere BUCH gemeenten bespreken om dit te gaan organiseren. Komt in 
januari 2021 met een realistische planning. 

Standpunt commissie
De commissie gaat akkoord met de toezegging van de ph. Het onderwerp is voldoende besproken.

10. Informatie-uitwisseling commissieleden 
Geen

Van deze vergadering is een geluidsopname gemaakt. 
Dit verslag is terug te kijken via de website https://www.heiloo.nl/raad-en-college/.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college/

